

25• ព្រះអង្គគឺអើយ ព្រះអង្គគឺជាព្រះដ៏ស្មោះត្រង់!
 ទ្រង់បានរក្សាការសន្យារបស់ទ្រង់ ដើម្បីការពារណែនាំ
 និងជម្រុញសមាជិកក្រុមរបស់យើង
 នៅពេលដែលពួកគេបម្រើដល់ស្ត្រីនៅក្នុងពន្ធនាគារនៃប្រទេសរ៉ូ
 ម៉ានី។ (ទំនុកដំណើរ ១១៧: ២)

26• យើងសរសើរកម្លើងទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់អើយ កូនដឹងថា
 ទ្រង់គឺជាអ្នកដែលគ្រប់គ្រងពិភពលោកទាំងមូល
 និងមនុស្សជាតិទាំងអស់។ “ព្រះអង្គគឺជាព្រះដ៏ឧត្តម ហើយព្រះ
 នាមព្រះអង្គគឺឧត្តមឧត្តមដែរ
 ព្រោះព្រះអង្គគប្បកបដោយប្រវត្តិប្រាមី។” (យេរេមា១០: ៦) ។

27• បិតាអើយ សូមសរសើរកម្លើងព្រះនាមទ្រង់
 សំរាប់មនុស្សគ្រប់រូបដែលបានជាសះស្បើយពីជំងឺកូវីដ១៩។
 កូនសូមអរព្រះគុណទ្រង់ចំពោះការបំពេញដោយព្រះហស្តរបស់ទ្រង់
 ដល់ជីវិត
 និងការដែលទ្រង់បានធ្វើការតាមរយៈបុគ្គលិកពេទ្យជាច្រើន
 នាក់។ (ទំនុកដំណើរ ១០៣: ៣)

28• ព្រះយេស៊ូវ ទ្រង់គឺជាដ៏ដ៏រីករស់យើងខ្ញុំ។
 យើងសូមសរសើរព្រះនាមទ្រង់ចំពោះក្រុមស្ត្រីនៃក្រិស្ទសង្ឃឹម
 នៅអឺរ៉ុបភាគកណ្តាលដែលបានផ្សព្វផ្សាយសេចក្តីពិតនេះទៅដល់
 មនុស្សដែលប្រឹងប្រែងស្វែងរកទ្រព្យសម្បត្តិ
 អោយទទួលបានការសុភមង្គលនៅក្នុងវិញ្ញាណវិញ។ (យ៉ូហាន ៦:៣៥)

29• យើងបានទទួលទ្រង់ ជាព្រះវរបិតា
 ជាអ្នកកំសាន្តចិត្តរបស់យើងខ្ញុំ។ សូមទ្រង់បានចាក់ព្រះគុណ
 សេចក្តីមេត្តា និង
 ការល្អដល់មរណៈរបស់ទ្រង់ទៅលើក្រុមគ្រួសារនៅទូទាំងពិភពលោក
 ដែលបានចាប់ផ្តើមមនុស្សជាទីសុំទ្បាញនៅក្នុងប៉ុន្មានខែថ្មីៗនេះ
 ។ (អេភេសូរ ៦១: ២-៣)

30•
 យើងទាំងអស់គ្នាចូលរួមជាមួយសមាជិកក្រុមស៊ែប៊ីដែលកំពុងជួប
 នូវការលំបាក អោយនៅតែសរសើរកម្លើងទ្រង់
 ដ្បិតទ្រង់ជាព្រះនៃសេចក្តីសុខសាន្ត
 និងអោយពួកគាត់ទទួលបានការលើកទឹកចិត្តតាមរយៈព្រះបន្ទូល
 របស់ទ្រង់ផងដែរ។

31•
 យើងសរសើរដ៏កើងនាមទ្រង់ដោយព្រះទ្រង់ជាព្រះដែលបានឈ្នះ
 សេចក្តីស្លាប់។ ទ្រង់គឺជាព្រះដែលការរស់ឡើងវិញនិងជាជីវិត
 អន្តរកាលដែលជឿលើព្រះនាមទ្រង់នឹងត្រូវរស់ជាវៀងរហូត
 ទោះបីជាពួកគេស្លាប់ក៏ដោយ។ (យ៉ូហាន ១១:២៥)

소망의 여인들에서는

여러분의 목소리를 듣기 원합니다.

기도달력을 가지고 어떻게 기도하고 계시는지, 기도하면서 어떤 유익을 얻으시는지, 하나님께서 어떤 마음을 주시는지, 기도를 통해 어떤 변화가 생겼는지 등을 저희에게 알려주세요. 여러분의 간증은 함께 기도하고 있는 사람들에게 큰 힘과 도움이 됩니다.

보내는 방법

- ✧ 카톡: nard70
- ✧ 이메일: phkorea@twrk.or.kr
- ✧ 문서로 보내기 어려우시면 전화로 말씀해주세요. 02-886-5671 정인자 간사
- ✧ 만일 외국인이라면 당신의 언어로 보내주세요도 됩니다.

ប្រតិទិនអធិស្ឋានចេញផ្សាយជារៀងរាល់ខែ ដែលមានជាង
 100ភាសា និងមានអ្នកចូលរួមអធិស្ឋានជាង



2020. 8.

សូមអរគុណនិងសរសើរ

តាមរយៈព្រះគម្ពីរទំនុកតម្កើង 150:6
 »ចូរអោយអ្វីៗទាំងអស់ដែលមានជង្គឹមចេញចូល
 សរសើរកម្លើងព្រះអម្ចាស់។» ដូច្នេះ នឹងមិនមានការបដិសេធ
 ឬហេតុផលអ្វីក្នុងការសរសើរកម្លើងព្រះជាម្ចាស់នៃយើងនោះទេ។
 ព្រះអង្គគឺជាហេតុផលដែលនាំអោយយើងមានខ្យល់ដង្ហើមដកចេញ
 និងដកចូល។ អ្វីៗទាំងអស់កើតឡើងដោយសារព្រះអង្គ
 ហើយមានតែព្រះអង្គមួយអង្គគត់
 ដែលជាព្រះដែលបង្កើតគ្រប់សព្វសារពើទាំងអស់។

TWR Korea 북방선교방송

서울특별시 관악구 양녕로 15, 월드빌딩 6층
 전화 (02)886-5671 / 이메일 phkorea@twrk.or.kr

អធិស្ឋានសំរាប់.....

1• យើងសូមលើកតម្កើងទ្រង់ជាព្រះអង្គគុសប្រដៅ!
គ្រីស្ទទ្រប់វិស័ទត្រូវបានគេលើកទឹកចិត្តកុកឱ្យឆ្ងៃចែកចាយសេចក្តីជំនឿ
និងក្តីសង្ឃឹមរបស់ពួកគេចំពោះជីវិតដ៏នៅអស់កល្យ
តាមរយៈព្រះយេស៊ូ គ្រីស្ទ
ក្នុងកំឡុងពេលដែលមានវិបត្តិនេះជាពេលដែលមនុស្សកំពុងតែគិត
អំពីជីវិត សេចក្តីស្លាប់ និង ភាពអស់កល្យជានិច្ច។

2• បិតាអើយ យើងសូមសរសើរព្រះនាមទ្រង់ចំពោះភាពស្មោះគុរុង
និងការការពាររបស់ទ្រង់ដល់គូសប្រុសស្រីរបស់ទ្រង់
ក្នុងកំឡុងពេលដែលមានវិបត្តិនៃកូរ៉ូណាវិរុសនេះ។
ក្នុងកំឡុងពេលដែលពួកគេកំពុងត្រូវបានបង្ខំឱ្យមិនឱ្យចេញ
ទៅណា ក្រុមស្ត្រីក្នុងក្តីសង្ឃឹមនៃអង្គការ TWR
ដែលនៅប្រទេសឥណ្ឌាបានចាក់បង្ហូរដួងចិត្តរបស់ពួកគេនៅចំ
ពោះទ្រង់ជារៀងរាល់ថ្ងៃចាប់ពីម៉ោង ១១ ព្រឹកដល់ថ្ងៃត្រង់។
(ទំនុកតម្កើង១: ១០-១១)។

3• បិតាអើយ ទ្រង់ជាព្រះនៃការផុតផុតរបស់កូនទាំងអស់គ្នា។
កូនសូមអរព្រះគុណចំពោះការនាំអនុកនិពន្ធជាស្រីម្នាក់ដែលសរសើរ
តុថបទខ្លី មកចូលរួមក្នុងក្រុមស្ត្រីក្នុងក្តីសង្ឃឹម របស់ TWR
នៃប្រទេសនីរវេស។ ពួកគេបានថត និងផលិតបាន ៨០កម្រងវីដេ
ដែលបានចាក់ផ្សាយបីថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍
នៅលើគេហទំព័ររបស់ពួកគេ និងតាមរយៈសារទូរស័ព្ទ។

4• បិតាអើយ ទ្រង់គឺជាព្រះនៃក្តីសង្ឃឹមទាំងអស់។
ក្នុងពេលដែលមានការថប់បារម្ភ
យើងបានយកឈ្នះការភ័យខ្លាចបាន ដោយសារយើងបានទុកចិត្ត
និងជឿជាក់លើទ្រង់។ ទ្រង់បានបំពេញយើងនូវសេចក្តីអំណរ
និងសន្តិភាព។ (រ៉ូម ១៥:១៣)

5• យើងថ្វាយបង្គំទ្រង់ពីព្រោះទ្រង់ជាតុប្រាជ្ញា។
ទោះបីជាស្ថិតក្នុងកាលៈទេសៈពិបាកយ៉ាងណា
ក៏ទ្រង់បាននាំយើងចូលមករកទ្រង់
ហើយហៅយើងឱ្យកែប្រែចិត្តឱ្យរើសតាមផ្លូវរបស់ទ្រង់ដែលតែង
តែល្អ។

6• យើងសូមសរសើរតម្កើងទ្រង់ ព្រះអង្គគុសប្រដៅ
ព្រះអង្គគុសប្រដៅដែលនាំមកនូវសាមគ្គីភាព
ចូលក្នុងចំណោមកូនៗរបស់ទ្រង់ ជាពិសេសដល់ក្រុមអធិស្ឋាន TWR
ស្ត្រីនៃក្តីសង្ឃឹម នៅប្រទេសនេប៉ាល់
ដើម្បីអោយពួកគេបានស្វែងរកឃើញនូវ អត្តសញ្ញាណ
កំលែការសំរាក និងក្តីសង្ឃឹមដែលមាននៅក្នុងទ្រង់។ (ទំនុកតម្កើង
៦២: ៥-៨)

7• យើងសូមលើកតម្កើងទ្រង់ ឱព្រះបិតាអើយ
ដែលទ្រង់បានអនុញ្ញាតឱ្យយើងមានពេលវេលាកាន់តែច្រើន
ដើម្បីឈរនៅចំពោះមុខមនុស្សដែលមិនស្គាល់ទ្រង់។
សូមឱ្យយើងបានប្រើប្រាស់ឱកាសនេះ
ដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់អនុកដែលមិនឆ្លើយតបនឹងការត្រាស់ហៅរបស់
ទ្រង់
និងសម្រាប់អនុកដែលត្រូវការផ្សះផ្សារទំនាក់ទំនងរបស់ពួកគេជាមួយ
ទ្រង់។

8• នៅពេលដែលមានការផ្លាស់ប្តូរ និងភាពមិនច្បាស់លាស់
ទ្រង់បានឈរជាតួអង្គព្រះដែលគួរឱ្យទុកចិត្ត
និងជាព្រះដែលរក្សាការសន្យា។ ការសន្យារបស់ទ្រង់

គឺជាគ្រឹះដ៏រឹងមាំរបស់យើងដែលអាចឱ្យយើងកសាងជីវិតរបស់យើង
ជាស្ត្រីនៃក្តីសង្ឃឹម។ (ជនគនា ២៣:១៩)

9• យើងចូលរួមជាមួយក្រុមកាណាដារបស់យើងក្នុងការប្រកាសថា
ទ្រង់ជាព្រះអម្ចាស់។
“ ដោយសារព្រះអង្គគុសប្រដៅទាំងអស់ត្រូវបានបង្កើតឡើង នៅលើមេឃ
និងនៅលើផែនដី ដែលអាចមើលឃើញ និងមើលមិនឃើញ
មិនថាមានបល្ល័ង្កក អំណាច អនុកគ្រប់គុរុង វិអាជ្ជាធរ -
អ្វីៗទាំងអស់ត្រូវបានបង្កើតឡើងតាមរយៈរូបអង្គគុរុង
ហើយសម្រាប់ទ្រង់។ ហើយទ្រង់នៅចំពោះមុខអ្វីៗទាំងអស់
ហើយនៅក្នុងទ្រង់អ្វីៗទាំងអស់ត្រូវនៅជាប់នឹងគ្នា (កូរ៉ុស ១: ១៦-
១៧) ។

10• ព្រះអង្គគុសប្រដៅ យើងសរសើរទ្រង់ពីព្រោះទ្រង់ល្អ!
ទ្រង់បានប៉ះពាល់ចិត្តពិរុទ្ធជកិច្ច និងអនុកជិតខាង
ឱ្យចេះផុតលំប្រៀងអាហារដល់អនុកខ្លះខាក
ផុតផុតដល់អនុកដែលគ្មានការងារធ្វើ
និងផុតលំប្រដៅដល់អនុកដែលគ្មានផ្ទះសំបែង។

11• ទ្រង់គឺជាថ្មដាច់ដាច់សេចក្តីសង្ឃឹមរបស់យើង!
សូមអរគុណដែលបានប្រើកម្មវិធីស្ត្រីក្នុងក្តីសង្ឃឹមរបស់ប្រទេស
Bonair ដើម្បីឈោងចាប់មនុស្សឱ្យមានទំនាក់ទំនងជាមួយទ្រង់។
នៅពេលដែលព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ត្រូវបានចែករំលែកនៅលើទំព័រហ្វេស៊ីប៊ុក
របស់ពួកគេ វាបានជួយលើកទឹកចិត្តកមនុស្សជាច្រើន
ហើយបាននាំពួកគេអោយរំលឹករកទ្រង់វិញផងដែរ។ (ទំនុកតម្កើង
៩៥: ១-៣)

12• យើងថ្វាយបង្គំព្រះបិតារបស់យើង
ដែលមានវត្តមានគង់នៅសព្វវិថីនេះ។
យើងនាំមកការឈឺចាប់របស់យើង
ពីទំនាក់ទំនងនៃគ្រួសារដែលនៅលើផែនដី
ហើយឈរមាំលើការសន្យារបស់ទ្រង់ដែលបានសន្យាថា
"ខ្ញុំនឹងមិនចាកចេញពីអនុកឡើយ។
ខ្ញុំមិនដែលបោះបង់ចោលអនុកឡើយ" ។(ហេប្រើរ ១៣: ៥)

13• សូមសរសើរតម្កើងដល់ព្រះជាម្ចាស់
ដែលបានប្រទានអនុកដាក់ដង្ហាយសម្រាប់ជួយ
កម្មវិធីស្ត្រីក្នុងក្តីសង្ឃឹម និងការចាក់ផ្សាយកម្មវិធីនេះ
ជាភាសាឥណ្ឌូនេស៊ី និងភាសាបារាំង និង ក្នុងវិទ្យុ តាំងពីឆ្នាំ ១៩៩៩។
បច្ចុប្បន្ននេះមានស្ត្រីរាប់លាននាក់
ដែលបានលឺអំពីព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់
ហើយទទួលបានចំណេះដឹងផ្នែកសុខភាពផងដែរ។

14• ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ទ្រង់ជាអនុកការពារ
និងជាទីពឹងជូរករបស់យើងខ្ញុំ។
«ទ្រង់បានគ្រប់ប៉ុណ្ណោះយើងដោយស្តាប់របស់ទ្រង់យើងនឹងជូរកនៅក្រៅ
មធ្យមរបស់ទ្រង់សេចក្តីពិតរបស់ទ្រង់គឺជាខែលនិងគ្រឿងសឹករបស់
យើង» (ទំនុកដំកើង ៩១: ៤) ។

15• យើងចូលរួមជាមួយក្រុមហ្វាំងឡង់
ក្នុងការសរសើរតម្កើងដល់ព្រះជាម្ចាស់
ដែលទ្រង់គឺជាព្រះដែលធ្វើការគ្រប់គ្រងទាំងអស់ ដើម្បីបានល្អ។
នៅក្នុងការជាប់គ្នារបស់ព្រះយេស៊ូ
យើងបានឃើញទ្រង់បង្ហាញនូវអាថ៌កំបាំងមួយដែលថា
សេចក្តីសង្ឃឹមអាចរកឃើញនៅក្នុងភាពងងឹត
និងនៅក្នុងជីវិតដែលរងទុក្ខរបស់យើង។ (រ៉ូម ៨:២៨)

16• ក្នុងនាមជាស្ត្រីក្នុងសេចក្តីសង្ឃឹមម្នាក់ យើងសូមប្រកាសថា

ព្រះបិតា ព្រះអង្គគុសប្រដៅដែលណាស់សម្រាប់យើង
យើងសូមបង្ហាញអត្តសញ្ញាណរបស់យើងដែលនៅក្នុងទ្រង់
ព្រោះយើងជាកូនស្រីរបស់ទ្រង់
ដែលទ្រង់បានបង្កើតមកឱ្យដូចជារូបរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់។ (លោកុប្បត្តិ
១:២៧)

17• បិតាអើយ
កូនទាំងអស់គ្នាដឹងថាអ្វីដែលកំពុងកើតឡើងលើសកលលោកនាពេល
នេះ
វាគ្រាន់តែជាការមួយដែលទ្រង់ចង់ឱ្យគ្រប់គ្នាបញ្ចូលប៉ារ៉ាល់សកម្ម
ភាពហើយសព្វគឺគឺជីវិតរបស់ពួកគេ
និងចំណាយពេលជាមួយទ្រង់
ដើម្បីស្គាល់ពីបំណងព្រះហឫទ័យរបស់ទ្រង់តែប៉ុណ្ណោះ។
ហើយការនេះនឹងឱ្យយើងឆ្លុះបញ្ចាំង
និងវាយតម្លៃពីសារៈសំខាន់នៃទំនាក់ទំនងរបស់យើងជាមួយទ្រង់
និងអនុកដទៃដែលនៅជុំវិញយើង។

18• យើងសូមសរសើរព្រះនាមទ្រង់
បើទោះបីជាក្រុមរបស់យើងនៅប្រទេសប៉ូឡូញ
មិនអាចជុំគ្នាដើម្បីថ្វាយបង្គំទ្រង់
តែទ្រង់បានប្រើកម្មវិធីនៅក្នុងការអធិស្ឋានតាមអ៊ិនធឺណែត
និងជួយអោយពួកគេអាចផលិតកម្មវិធីស្ត្រីដែលមានចំណងជើងថា
«អនុកមានតម្លៃ» ចប់ផងដែរ។ (រ៉ូម ១២: ៥)

19• ព្រះអម្ចាស់អើយ ទ្រង់គឺជាសេចក្តីសុខសានុក។
«សូមព្រះអម្ចាស់នៃសេចក្តីសុខសានុកប្រទានសេចក្តីសុខសានុកគ្រប់
ប្រការដល់អនុកគ្រប់ពេលវេលានិងគ្រប់ស្ថានការណ៍»
(ថែស្សាឡូនីច ២ ៣:១៦ ក) ។

20• ក្នុងអំឡុងពេលនេះ
នៅពេលដែលមានមនុស្សបើកចំហការសន្ទនាខាងព្រលឹងវិញ្ញាណ
សូមឱ្យយើងមានភាពស្មោះគុរុងក្នុងការរំលឹកពីទីបន្ទាល់ពីរបៀបដែល
ទ្រង់បានសង្គ្រោះយើង ពីព្រោះទ្រង់គឺជាព្រះបិតា
ដែលពេញដោយការអត់ទោសសម្រាប់យើង។ (អេភេសូ ៤:៣២)

21• ព្រះអង្គគុសប្រដៅ កូនសូមថ្វាយបង្គំទ្រង់
ព្រោះទ្រង់គឺជាអនុកដែលបង្កើតរបស់សព្វវិសាលពិរទាំងអស់
ហើយទ្រង់បានបណ្តាលឱ្យយើងបានមានចិត្តក្នុងការបម្រើដល់ស្ត្រី
នៅប្រទេសអ៊ុយក្រែនតាមរយៈកម្មវិធីស្ត្រីនៃក្តីសង្ឃឹមរបស់យើង។

22• យើងសូមសរសើរព្រះអង្គគុ ទ្រង់គឺជាព្រះនៃការផ្សះផ្សារ។
សូមអរព្រះគុណទ្រង់ដែលបានដឹកនាំក្រុមគ្រួសាររបស់យើងខ្ញុំ
ឱ្យបានឆ្ងល់កាត់ការលំបាកជាច្រើន
ដែលនាំអោយយើងកាន់តែមានជំនឿទុកចិត្តលើទ្រង់
និងអោយយើងកាន់តែមានទំនាក់ទំនងកាន់តែរឹងមាំជាមួយទ្រង់ផង
ដែរ។

23• ព្រះអម្ចាស់អើយ ទ្រង់គឺជាព្រះអង្គគុសង្គ្រោះ។
តាមរយៈការដាក់អោយនៅដោយឡែក ក្នុងកំឡុងពេលគូរីក
ដំណឹងល្អរបស់ទ្រង់បាននៅតែបន្តចាក់ផ្សាយដល់ប្រជាជនបារាំង
។ ដូច្នេះហើយ
សូមឱ្យពួកគេបានមើលឃើញពីតម្រូវការរបស់ពួកគេដែលមានក្នុង
ទ្រង់ ហើយដាក់ចេញពីផ្លូវអាគុរករបស់ពួកគេផងដែរ។ (យេរេមា ២៦:
៣)

24• ឱព្រះអម្ចាស់អើយ” ព្រះអង្គគុមានព្រះហឫទ័យប្រណិសន្តោស
ព្រះអង្គគុយីតនឹងខ្ចាស់ ហើយពេញដោយសេចក្តីសុខ្សាញ់”
(ទំនុកដំកើង ១៤៥: ៨) ។